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Todd: Now, Mark, you're from Canada.
Todd：Mark，你是来自加拿大的吧。

Mark: That's right.

Mark：对。

Todd: Where is it, actually, that you grew up?

Todd：那你实际上是在加拿大哪里长大的呢?

Mark: I was born in Montreal and I lived there for four years, the first four years

but uh, I grew up in Calgary, which is Alberta, in the city of Banff.

Mark：我在蒙特利尔出生，生活了四年到四岁。但是我在卡尔加里成长，亚伯达省Banff市。

Todd: OK, so what was your childhood like? Were you into nature, or sports?

Todd：好的，你的童年怎么样?你热爱大自然，热爱运动吗?

Mark: Childhood I was into books. I was a big reader. I used to go the the library with my mother. And the first big trip I took overseas was when I was 14.

Mark：童年时，我很爱看书，是个大读者。我过去常和我妈一起去图书馆。我十四岁时，到国外好好的旅游了一番。

Todd: OK, actually, on this trip where did you go?

Todd; 好的，这次旅行你究竟到哪里了呢?

Mark: On this trip I went to Liverpool which is where my mother is from. So I went to Liverpool that time and Wales and Scotland and five or six trips after that.

Mark: 我到利物浦旅游，我妈妈来自那里。那时候到了利物浦，之后去了威尔士，苏格兰五六次。
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